

# 中國香港智障人士體育協會 / 香港特殊奧運會

## 惡劣天氣下之活動安排

除非另作通知，如活動/訓練前兩小時內有關警告信號仍然生效，本會將採取以下措施：

天氣情況	秘書處	室內活動	戶外活動	訓練班
雷暴警告	照常開放	照常進行	照常進行(1)	照常進行(2)
黃色暴雨警告信號	照常開放	照常進行	照常進行(1)	照常進行(2)
紅色暴雨警告信號	照常開放	取消	取消	取消
黑色暴雨警告信號	照常開放(信號於辦公時間內懸掛) 暫停開放(信號於辦公時間前懸掛)(3)	取消	取消	取消
一號熱帶氣旋警告信號	照常開放	照常進行	照常進行	照常進行(2)
三號熱帶氣旋警告信號	照常開放	取消	取消	取消[(4)除外]
八號或以上熱帶氣旋警告信號	暫停開放(3)	取消	取消	取消

- (1) 如實際天氣情況惡劣，本會有機會暫停或取消有關活動
- (2) 室外泳池之訓練班將改為陸上訓練
- (3) 若八號或以上熱帶氣旋/黑色暴雨警告信號至當日下午 2 時仍然生效，秘書處將全日關閉。
- (4) 田徑/游泳/乒乓球之 A 隊

備註： i) 各教練必須與機構導師(基礎訓練班)及家長(A 隊/B 隊/C 隊/新星班/初級訓練班/技術改良訓練班)保持緊密聯繫。若有疑問，可致電 2161 9500 向本會職員尋求指引及協助。

ii) 上述為本會惡劣天氣下之活動安排指引，家長可因應子女的個別情況、實際天氣及交通安排等，決定子女是否出席本會之活動。

## Hong Kong, China Sports Association for Persons with Intellectual Disability / Special Olympics Hong Kong Adverse Weather Arrangement

Unless special announcement, if the warning signal is still effective within two hours before activity/training, the following arrangements will be adopted:

Weather Condition	Secretariat	Indoor Activity	Outdoor Activity	Training Class
<b>Thunderstorm Warning</b>	Open as normal	Held as normal	Held as normal (1)	Held as normal (2)
<b>Amber Rainstorm Signal</b>	Open as normal	Held as normal	Held as normal (1)	Held as normal (2)
<b>Red Rainstorm Signal</b>	Open as normal	Cancelled	Cancelled	Cancelled
<b>Black Rainstorm Signal</b>	Open as normal (Signal is hoisted during working hours) Closed (Signal is hoisted before working hours)	Cancelled	Cancelled	Cancelled
<b>Tropical Cyclone Signal No.1</b>	Open as normal	Held as normal	Held as normal	Held as normal (2)
<b>Tropical Cyclone Signal No.3</b>	Open as normal	Cancelled	Cancelled	Cancelled [Except (4)]
<b>Tropical Cyclone Signal No.8 or Above</b>	Closed (3)	Cancelled	Cancelled	Cancelled

- (1) Our Association may suspend or cancel the activity if the actual weather condition is adverse.
- (2) Train in outdoor swimming pool will be changed to land training.
- (3) If Tropical Cyclone Signal No.8 or Above or Black Rainstorm signal is in force till 2pm, secretariat will be closed for the whole day.
- (4) Team A of Athletics / Swimming / Table Tennis

Remarks: i) Coaches should keep close connection with agencies' teachers (Elementary Training) and parents (Team A / Team B / Team C / New Star / Elementary / Technique Refinement Training Course). For enquiries, please contact our staff at 2161 9500 to seek advice and assistance.  
ii) The above is the activity arrangement under adverse weather condition of our association, parents could decide whether their children will participate in our activity or not according to their children's individual condition, actual weather and traffic condition etc.